
  

 
 
KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE 

          

Spodnje Škofije 54, 6281 Škofije, Slovenija, T: +386 5 65 49 121, E: ks.skofije@siol.net  

Z A P I S N I K 
 

16. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Škofije, ki je bila 5.2.2025 
ob 18.00 uri v prostorih KS Škofije 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

• Prisotni člani sveta: Matjaž Čok, Milan Markočič, Neva Tul, Nataša Batagelj Ndior, Neja 
Bonbek Natek, Erika Markežič Kapelj, , Oskar Dodič, 

• Odsotni člani: Alan Radin, Valentina Petaroš Jeromela, Borut Slapnik, 

• Ostali prisotni: Anna Poropat, Irena Lavra Požar, 

• Tajnica: Majda Bonaca. 
 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 11 članov sveta KS prisotnih 8 članov in da je svet 
sklepčen.  
Predsednik sveta KS Škofije Matjaž Čok je sklical 16. redno sejo z naslednjim dnevnim redom: 
 
1. Potrditev zapisnika 15. redne seje, 7. korespondenčne seje ter pregled realizacije sklepov 
2. Potrditev zapisnika inventurne komisije  
3. Potrditev poslovnega poročila za leto 2024 
4.    Poročilo predsednika: 

- tekoče zadeve 
5.   *Pobude in predlogi krajanov 
6.    Razno 
 
Pripomb na dnevni red ni bilo, zato so člani sveta z dvigom rok soglasno potrdili dnevni red. (8 
prisotnih - 8 glasov ZA). 
 
AD1) Potrditev zapisnika 15. redne seje, 7. korespondenčne seje ter pregled realizacije 
sklepov 
 
1.1. Pripomb na zapisnik 15. redne seje ni bilo.  
 

 

 
Sklep št. 84 je sprejet.  
Zapisnik 15. redne seje je potrjen.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -    
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1.2. Pripomb na zapisnik 7. korespondenčne seje ni bilo.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 85 je sprejet.  
Zapisnik 7. korespondenčne seje je potrjen.  
 
AD2) Potrditev zapisnika inventurne komisije  
 
Na podlagi VIII. Poglavja Zakona o računovodstvu (Ur.L.RS, št. 23/99, 30/2002-ZJF-C, 114/2006-
ZUE, 175/2020) ter Pravilnika o računovodstvu in organizaciji finančno računovodske službe 
MOK  je Krajevna skupnost  Škofije, kot pravna oseba ob koncu leta dolžna opraviti popis sredstev 
in obveznosti do virov sredstev po stanju 31.12.2024.   
Dne 5.2.2025 je inventurna komisija izvršila popis sredstev in njihovih virov na dan 31.12.2024 
in sestavila zapisnik.  
 
Svetu KS Škofije se predlaga naslednji sklep: 
Potrdi se zapisnik inventurne komisije z dne 5.2.2025.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 86 je sprejet.  
 
AD3) Potrditev poslovnega poročila za leto 2024  
 
Članom sveta je bilo predstavljeno poslovno poročilo za leto 2024, ki je sestavni del letnega 
poročila.  
 
Svetu KS Škofije se predlaga naslednji sklep:  
Potrdi se poslovno poročilo za leto 2024. 
 
 
 
 
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin X  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -    
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Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin X  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -    
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Sklep št. 87 je sprejet 
 
AD4) Poročilo predsednika 
 
4.1.  Predlog sklepa: 
Na portalu hhtps://www.ks-skofije.si se ponovno objavi namera o sklenitvi neposredne 
pogodbe o oddaji nepremičnega premoženja v najem za naslednji prostor:  
Predmet oddaje v najem je poslovni prostor, ki se nahaja v 1. nadstropju objekta 
Zadružnega doma Škofije, na naslovu Spodnje Škofije 54, Škofije, stoječ na parceli 6322 
katastrska občina 2595 Škofije (ID znak 2595-1066-13) v izmeri 25,5 m2 poslovne 
površine. Prostor bo oddan v najem v stanju, v kakršnem je. Izhodiščna najemnina znaša 
255,00 eur. Prostor se oddaja za opravljanje storitvene dejavnosti.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 88 je sprejet. 
 
4.2. Predsednik je prisotne seznanil s tekočimi zadevami in planiranimi investicijami: 
 
- potek projekta postavitve sončnih elektrarn v MOK: v KS Škofije se izvaja postavitev SE - na 
strehah osnovne šole, vrtca in Športne dvorane Burja, 
- v letu 2025 bomo nadaljevali z načrtovanimi zasaditvami zelenih površin v KS Škofije – ob 
novem krožišču na Spodnjih Škofijah (nasproti vrtca),  
- planira se ureditev novega počivališča za kolesarje ob Parencani (nov priključek Plavje); 
površina se bo tlakovala s skrilavci, postavila se bo miza  in klopi ter javna izlivka; 
- v letošnjem letu se obnovilo nekaj starih vodnjakov: Moretini, center Plavij in Forteca; obnovila 
se bo stara pumpa na 3. Škofijah, 
- trenutno se rešuje ureditev nekaterih cest, ki jih je potrebno po izgradnji kanalizacije asfaltirati, 
KS bo pri nekaterih cestah pristopila k sofinanciranju asfaltiranja.  
 
 
 
 
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik - - 
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin X  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -    
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AD5) Pobude in predlogi 
 
5.1. Nataša Batagelj Ndior je izpostavila: 
- avtobusni prevozi do vasi Elerjev že več mesecev ne vozijo, zaradi posegov v cestno 
infrastrukturo na Hrvatinih. Prevoznik ni mogel zagotoviti nadomestne linije. Vsi uporabniki 
avtobusov - predvsem dijaki in starejši prebivalci,  so že več mesecev prikrajšani.  
- na MOK je potrebno ponovno poslati pobudo za zaris intervencijske poti skozi naselje Elerji 
 
5.2. Neja Bonbek Natek je izpostavila problematiko neutrjenih bankin na cesti proti Tinjanu – ob 
vsakem močnejšem nalivu voda spere pesek in ob cesti nastanejo večje nevarne udrtine.  
CPK bo bankine saniral  v kratkem. 
 
5.3. Milan Markočič predlaga, da se razrasli bor ob začetku vrstnih hiš nasproti osnovne šole 
obreže in zniža, saj predstavlja nevarnost za vse mimoidoče in bližnje stanovalce.  
Prisotne je seznanil z nameravanimi deli na objektu bivšega balinišča, ki ga ima Društvo 
upokojencev Škofije v upravljanju. Za potrebe druženja na navedeni lokaciji, bodo postavili 
manjši nadstrešek. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.45  uri. 
 
                                                                                                   
 
Zapisala:                                                                                                   Predsednik sveta KS Škofije 
Majda Bonaca                                                                                         Matjaž Čok                           


